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 AKADEMICKÝ SENÁT 
 
 

ZÁPIS 

ze zasedání konaného dne 8. března 2007 

Přítomni:  

Stanislav Balík, Vít Hloušek, Lenka Juřenová, Václav Kulhavý, Matej Kurian, Ivo Pospíšil, 
Silvie Pospíšilová, Vojtěch Straka, Stanislava Ševčíková, Michal Vašečka (omluven 16:00 – 

16:15), Petr Zámečník (omluven od 17:00 do konce zasedání). 

Hosté: 

Martin Habčák – student, Vojtěch Moštěk – tajemník, Ladislav Rabušic – děkan fakulty 
 

Program jednání: 

1. Zahájení zasedání, schválení programu 

2. Informace o plnění dřívějších usnesení 

3. Diskuse o obsahových aspektech testů přijímacího řízení 

4. Pravidla hospodaření a rozpočet fakulty na rok 2007 

5. Různé 
 

Průběh jednání: 

1. Dr. Balík zahájil zasedání a přednesl program, který byl schválen bez návrhů na změny. 
Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel se 0. 

2. Dr. Balík informoval senát o pokračování prací v iniciativě dr. Pitrové ohledně přípravy 
novelizace disciplinárního řádu ve věci rozšíření možností postihování podvodného plnění 

studijních povinností. Senátu bylo sděleno složení pracovní skupiny a plán její budoucí 
činnosti. Dále dr. Balík informoval, že se vedení fakulty rozhodlo respektovat stanovisko 

senátu ve věci výše poplatku za další studium v akademickém roce 2007/08 a stanovilo 
výši tohoto poplatku 0 Kč za každých započatých 12 měsíců studia. 

3. Na diskusním fóru fakulty se v poslední době objevily příspěvky vyvolávající podezření na 
existující shody mezi obsahem komerčních přípravných kurzů agentury Scio a 

následnými testy uchazečů o studium v rámci přijímacího řízení. Míra těchto shod však 
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není zřejmá. K této otázce krátce pohovořil student Martin Habčák, který přípravný kurz a 
přijímací řízení absolvoval v loňském roce. Senát poté problém rozsáhle diskutoval, 

přičemž z diskuse vyplynulo, že postoje jednotlivých senátorů k danému problému jsou 
do značné míry nejednotné. Debata byla ukončena shodou na tom, že v zájmu vyjasnění 

situace je třeba prostudovat smlouvu se společností Scio a problém diskutovat s  
proděkanem pro studium. Ve věci bylo přijato příslušné usnesení. Hlasování: pro 8, proti 
1, zdržel se 1. 

4. Ing. Moštěk společně s prof. Rabušicem představili senátu pravidla hospodaření a návrh 
rozpočtu fakulty pro rok 2007. Rozpočet byl obsáhle prezentován a důkladně komentován 

a bylo zodpovězeno několik dotazů senátorů. Ing. Moštěk během projednávání předložil 
aktualizovanou podobu tabulkového vyjádření rozpočtu fakulty (příloha č. 2 rozpočtu), 

kterou bylo nutné dodatečně zpracovat díky změně struktury evidence nákladů a výnosů, 
učiněné rektorátem. Senát pravidla hospodaření a rozpočet fakulty na rok 2007 schválil. 
Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel se 0.  

5. Různé: 

• S. Pospíšilová vznesla v souvislosti s realizací propagačních aktivit senátu, které 
provádí společně s L. Juřenovou a za něž jim oběma senát děkuje, dotaz týkající se 
počtu zároveň vyvěšených zápisů na nástěnce senátu. Senát se shodl na tom, že 

optimální je současné vyvěšení zápisů ze dvou posledních zasedání. 

• V. Kulhavý informoval o dalším vývoji prací na zprávě o relevanci výsledků přijímacího 
řízení k budoucím studijním výsledkům studentů. Práce jsou z důvodu aktuální 

zaneprázdněnosti V. Kulhavého dočasně pozastaveny, nicméně počítá se s jejich 
brzkým pokračováním. 

• V. Kulhavý vznesl dotaz ohledně možností intenzivnější a standardizované propagace 

aktivit jednotlivých pracovišť fakulty, např. formou soustředění veškerých informací o 
plánovaných akcích na oddělení vnějších vztahů, které by posléze zajistilo propagaci 

jednotným způsobem. Senát doporučil V. Kulhavému v této věci postupovat ve vlastní 
odpovědnosti mimo usnesení senátu. 

• V. Straka upozornil senát, že za čtyři dny končí funkční období současné Rozhodčí a 
smírčí komise. Senát se rozhodl přistoupit k volbě komise na další funkční období. Dr. 
Balík navrhl složení komise v současné podobě; navržení se svým členstvím souhlasili 

a nikdo z členů senátu nevznesl žádný protinávrh. Senát složení komise schválil. 
Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel se 0. 

• V. Straka navrhl, aby senát již na tomto zasedání s předstihem zvolil skrutátora volby 

kandidáta na děkana, který má podle čl. 32 odst.1 volebního a jednacího řádu ve 
spolupráci s předsedou senátu volbu kandidáta na děkana připravovat a řídit. Senát se 
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shodl na tom, že volba skrutátora s předstihem je vhodnější, než při příležitosti 
samotné volby. Dr. Vašečka navrhl na skrutátora V. Straku, který kandidaturu přijal a 

byl skrutátorem zvolen. Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 1. 

• Příští řádné zasedání senátu se koná ve čtvrtek 29. března 2007 od 16 hodin v aule. 
Předmětem zasedání bude volba kandidáta na funkci děkana fakulty pro funkční 

období 1. 9. 2007 – 31. 8. 2011. 
 

Usnesení: 

2007-03-08/1 

Akademický senát Fakulty sociálních studií Masarykovy univerzity žádá vedení fakulty 
o zpřístupnění smlouvy s agenturou Scio o zajišťování přijímacího řízení členům 
senátu a zároveň žádá proděkana pro studium, aby se dostavil na dubnové zasedání 
senátu za účelem vyjasnění některých aspektů přijímacího řízení do bakalářských 
programů. 
 

2007-03-08/2 

Akademický senát Fakulty sociálních studií Masarykovy univerzity schválil pravidla 
hospodaření a rozpočet fakulty na rok 2007. 
 

2007-03-08/3 

Akademický senát Fakulty sociálních studií Masarykovy univerzity ustanovil Rozhodčí 
a smírčí komisi pro funkční období 13. 3. 2007 – 12. 3. 2008 ve složení: PhDr. Vít 
Hloušek, Ph.D., PhDr. Václav Kulhavý, M.Sc., Bc. Matej Kurian, Mgr. Vojtěch Straka, 
ThMgr. Stanislava Ševčíková. 
 

2007-03-08/4 

Akademický senát Fakulty sociálních studií Masarykovy univerzity určil skrutátorem 
volby kandidáta na funkci děkana fakulty pro funkční období 1. 9. 2007 – 31. 8. 2011 
Mgr. Vojtěcha Straku. 
 

 

..................................................      .................................................. 

PhDr. Stanislav Balík, Ph.D.           místopředseda senátu 

předseda senátu 

 

zapsal: Vojtěch Straka 


